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خبری

ابتدای  از  گفت:  کشور  احوال  ثبت  سازمان  سخنگوی 
فروردین تا ۲۰ مرداد سال جاری ۱۲۷ هزار و ۲۴۵ مورد 
ازدواج و ۳۴ هزار و ۴۵۷ مورد طلاق در پایگاه اطلاعات 

جمعیتی سازمان ثبت احوال کشور ثبت شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیف الله ابوترابی روز گذشته 
با اعلام این مسئله افزود: در این مدت میانگین سن 
دامادها ۲۹.۵ سال و میانیگن سن عروس ها ۲۴.۶ سال 

بوده است.
وی ادامه داد: همچنین از ابتدای فروردین تا ۲۰ مرداد 
سال جاری میانگن سن زن و شوهر در زمان وقوع طلاق 
به ترتیب ۳۲.۶ و ۳۷.۴ و میانگین طول مدت ازدواج در 
طلاق های ثبت شده نیز در این مدت ۱۰سال بوده است.

مهاجرت  و  جمعیتی  اطلاعات  کرد:  تصریح  ابوترابی 
سازمان ثبت احوال در دسترس عموم مردم است.

وی اعلام کرد: بر پایه قانون و مصوبه شورای عالی آمار، 
سازمان ثبت احوال کشور مرجع رسمی آمارهای ازدواج 

و طلاق است و این آمارها به تفکیک سال، سن و سایر 
اطلاعات  و  آمار  دفتر  سایت  وب  در  نیاز  مورد  اقلام 
در دسترس  احوال  ثبت  مهاجرت سازمان  و  جمعیتی 

عموم مردم است.
سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور، ازدواج و طلاق را به 
عنوان مقوله های اجتماعی بخش عمده ای از آمارهای 

تولیدی ثبت احوال برشمرد.
دولت  توسعه  در  بزرگی  گام  کرد:  تصریح  ابوترابی 
الکترونیک در حوزه ثبت ازدواج و طلاق و تولید آمارهای 
آن در سال ۹۵ صورت گرفته که اعلامیه های کاغذی از 
چرخه ثبت اعلام ازدواج و طلاق حذف شد و این دو 
رویداد به صورت برخط به پایگاه اطلاعات جمعیت کشور 

منتقل می شود.
سخنگوی سازمان ثبت احوال افزود: بر اساس توصیه 
های بین المللی و اصول علمی، مقایسه مقادیر وقایع 
حیاتی در دو بازه مختلف بدون توجه به تغییرات ساختار 

نیز بدون توجه  سنی و دیگر مولفه های جمعیتی و 
به تحولات اجتماعی، فرهنگی از روایت کافی برخوردار 
نیست بنابراین این قبیل مقایسه ها باید در بازه های 

سالانه یا چند ساله انجام شود.

خبر اول

در پنج ماه گذشته؛

ثبت یک طلاق از هر 3.7 ازدواج!

»وزیر بهداشت« تاکید کرد:

نگرانی از موج جدید کرونا 

آمار بهبودیافتگان کرونا به 330 هزار و 308 تن رسید

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: نگرانم از 
این که با بی توجهی ها، شاهد موج جدیدی از بیماری 
کرونا باشیم؛ همکاران ما هم خسته هستند و ممکن 
در صحنه خدمت رسانی حضور  ها  آن  از  خیلی  است 
نداشته باشند و نگرانم که همکارانم قربانی بی توجهی 

برخی افراد شوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت بهداشت، سعید 
نمکی روز پنجشنبه در نشست کمیته ملی شهید خدمت 
که با حضور معاون رییس جمهوری و رییس بنیاد شهید 

و امور ایثارگران، معاونان و مدیران ارشد وزارت بهداشت، 
بنیاد شهید و امور ایثارگران، سازمان برنامه و بودجه و 
سازمان امور استخدامی برگزار شد، افزود: زمانی که برای 
شهدای خدمت کادر بهداشتی و درمانی به مقام معظم 
رهبری نامه نوشتم، ایشان با محبت ویژه ای که دارند در 
کوتاه ترین زمان و کمتر از ۲۴ ساعت پاسخ نامه را دادند 

و اعلام رضایت کردند.
وی ادامه داد: افتخار داشتم که از روز سوم جنگ در 
مناطق جنگی حضور داشته باشم اما تفاوت آن زمان 

با شرایط کنونی این بود که می دانستیم دشمن از چه 
مسیری می آید. در شرایط پاندمی کرونا، عزیزترین افراد در 
کنار و روبه روی ما نشسته اند و ممکن است بمب ویروس 

باشند و ما خبر نداشته باشیم.
برای  خدمت  شهدای  دستورالعمل  کرد:  اظهار  نمکی 
کادر بهداشتی و درمانی منطبق بر چارچوب آیین نامه 
شهدای خدمت باید بسرعت و با همکاری بخش های 
مختلف، تهیه و بعد از بررسی و تصویب در این کمیته، به 

دانشگاه های علوم پزشکی ابلاغ شود.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۳۸۲ هزار و ۷۷۲ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۱۸ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۲۲ هزار 
و ۴۴ نفر رسیده است و تاکنون 330 هزار و 308 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۲۶ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۷۳ نفر 
از آن ها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به ۳۸۲ هزار و ۷۷۲ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۱۸ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۲۲ هزار و ۴۴ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون ۳۳۰ 
هزار و ۳۰۸ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۶۹۵ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
و ۷۳  هزار   ۳۳۱ و  میلیون  سه  تاکنون  افزود:  لاری 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

در  کرونا  اطلاعات  آخرین  اساس  بر  کرد:  بیان  وی 
کشور، استان های تهران، مازندران، گیلان، قم، اصفهان، 
خراسان  کرمان،  شرقی،  آذربایجان  رضوی،  خراسان 
شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز 
قرار دارند. همچنین استان های آذربایجان غربی، البرز، 
کرمانشاه،  بوشهر،  اردبیل،  هرمزگان،  لرستان،  فارس، 
کهگیلویه و بویراحمد، خراسان جنوبی، مرکزی، ایلام، 
چهارمحال و بختیاری، گلستان و خوزستان در وضعیت 

هشدار قرار دارند.

۹۹ شهرستان در وضعیت قرمز هستند

سخنگوی وزارت بهداشت درباره آخرین وضعیت استان ها 
از لحاظ رنگ بندی کرونا اظهار کرد: طبق آخرین اطلاعات 
دریافتی از وضعیت بیماری در استان ها، در حال حاضر۹۹ 
شهرستان در وضعیت قرمز و ۸۳ شهرستان در وضعیت 
هشدار بیماری قرار دارند. بقیه شهرستان های کشور نیز 
در وضعیت زرد یعنی با خطر متوسط و سفید یعنی با 

خطر کم قرار دارند.
وی ادامه داد: شهرستان هایی که در هفته گذشته به 
وضیت قرمز تبدیل شدند شامل شهرستان ملکان در 
آذربایجان  آذربایجان شرقی، چالدران در استان  استان 
استان  در  خوانسار  و  چادگان  شهرستان های  غربی، 
اصفهان، فیروزکوه در استان استان تهران، شهرستان های 

اردل و فارسان در استان چهارمحال و بختیاری، نهبندان در 
استان خراسان جنوبی، سبزوار در استان خراسان رضوی، 
استان خوزستان،  در  بهبهان  و  امیدیه  شهرستان های 
شهرستان خاش در استان سیستان و بلوچستان، اقلید در 
استان فارس، سیرجان در استان کرمان، سنقر در استان 
کرمانشاه، گچساران در استان کهگیلویه و بویراحمد، 
الیگودرز در استان لرستان، شهرستان های تنکابن، جویبار 
و عباس آباد در استان مازندران و شهرستان های بستک و 

رودان در استان هرمزگان هستند.

هیچ نقطه عاری از کرونا نداریم

لاری بیان کرد: لازم به توضیح است هیچ نقطه سبز یعنی 
منطقه عاری از بیماری در کشور وجود ندارد و همان طور 
که بارها عرض کرده ایم وضعیت اکنون بیماری در کشور 
بازتاب رفتار ما طی هفته های گذشته بوده و هر گونه 
تغییر رفتار ما در برابر این ویروس یک تا دو هفته بعد 
اثرش را در تعداد موارد بستری و حدود ۴ تا ۶ هفته بعد 

در تعداد موارد مرگ و میر نشان خواهد داد.
معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: امیدواریم با تقویت و 
تداوم عزم و اراده مردم در رعایت اصول سه گانه بهداشتی 
گذاری  فاصله  دست ها،  مرتب  شست وشوی  شامل 
فیزیکی به میزان ۱.۵ تا دو متر و استفاده از ماسک شاهد 

قطع رنجیره انتقال بیماری در کشور باشیم.

دردسرهای »آقا بالاسر« تمامی ندارد؛
مدیریت پوپولیستی؛

اسم رمز: استرا!
یا هفت  زمانی شش  بازه  در 
و  فریبی  عوام  اخیر،  سال 
و  مهم  اصل  دو  ناکارآمدی 
جدانشدنی اغلب کسانی بود، 
که در باشگاه استقلال پست 
بر  علاوه  که  البته  گرفتند، 
مدیریت، منظورمان کادرفنی و 
بازیکنان را هم شامل می شود.
اینکه چه کسی و با چه اهدافی عزل و نصب های باشگاه 
استقلال را برعهده دارد، دیگر برکسی پوشیده نیست، فردی که 
با همکارانش همان طور که همه می دانند، فوتبال ایران را رو 
به نابودی و ورشکستگی کشانده و فقط یک تیم خاص، اجازه 

موفقیت را در دوران ریاستش بر ورزش ایران را دارد.
احمد سعادتمند، با اقدامات مفید و اثربخشی که در راه حرفه 
ای تر کردن باشگاه انجام داد، توانست خود را مدیری کارامد 
نشان دهد، اما بنا به رسالت کاری مدیریت باشگاه استقلال 
بنا به دستور آقا بالاسر فوتبال ایران، پس از آن اقدامات مفید، 
باشگاه را اسیر حواشی و درگیری هایی کرد، که روی امثال 

افتخاری ها و فتحی ها را سفید کرده باشد.
اگر فرهاد مجیدی که هنوز هم محبوب هواداران استقلال 
نبود و نمی  برخوردار  از درک جایگاه اجتماعی اش  است، 
دانست، سکاندار هدایت چه تیم بزرگی است، انتظار هواداران 
استقلال از مدیری که ادعای مدیریت فوتبالی و خیلی چیزهای 
دیگر می شود، طور دیگری بود، سعادتمند نباید به صحبت 
های مجیدی که به حق همیشه خدا با تصمیمات عجولانه و 
غیرحرفه ای اش به استقلال ضربه زده، واکنش بدتری نشان 
می داد و گله هایی می کرد که می توانست آن ها را به موعد 

بعدتری موکول کند. 
و  بسیار سخت  بازی  درگیر  اما متاسفانه، حالا سعادتمند 
خطرناکی شده است، سرنوشتی که هر دو نتیجه آن می تواند 
تاوانی سنگین برای او و همکارانش در باشگاه استقلال را 
داشته باشد، حالا مجیدی رفته و جناب سعادتمند مانده 
و وعده وعید هایی که به هواداران استقلال داده است، از 
آوردن استرا که باحضور همان جناب، آقابالاسر، از شکستن 
شاخ فیل هم سخت تر شده، تا تمدید با بازیکنانی که باتوجه 
به قانون من دراوردی مدیریت ضعیف فوتبال کشور، ارقام 

درخواستیشان سر به فلک کشیده است.
امیدواریم مدیریت استقلال بتواند برخلاف همتایان قدیمیشان 
یک کارنامه خوب برای خود باقی بگذراند، وگرنه درغیر این 
صورت بدتر از فتحی و افتخاری باید استقلال را ترک کنند و 
برای مدتها، عنوان بدترین مدیریت استقلال را به دوش بکشند.
خدا کند صحبت ها و وعده وعید های احمد سعادتمند، برای 
عوام فریبی و به قولی در راه ادامه دادن به مدیریت پوپولیستی، 
که به یک روش جذاب برای مدیریت چندسال اخیر استقلال 
تبدیل شده است، نباشد و گرنه بازهم استقلال می ماند و 

نابودی.
این بازی که سعادتمند به راه انداخته است، شکست و پیروزی 
اش تاوان های مختلفی برای او خواهد داشت و شاید می 
توان گفت، سعادتمند هم به انداره استقلال در معرض نابودی 
قرار دارد، البته که خیلی ها عقیده دارن، جناب رئیس بازی 
جدیدی را برای آوردن استرا به راه انداخته تا در پایان دوره 
ریاست بر ورزش ایران، ضربه آخرش را به تیم مغضوبش بزند.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید قاسم ذوالفقاری را گرامی می دارد

کرونا در ایران

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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اجتماعی

نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج با اشاره به 
برگزاری مرحله دوم انتخابات یازدهمین دوره مجلس شورای 
اسلامی در حوزه انتخابیه کرج ، اشتهارد و فردیس گفت: از 
۲ نامزد انتخاباتی این مرحله انتظار می رود در تبلیغات خود 

موازین شرعی ، عرفی و قانونی را رعایت کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، آیت الله سیدمحمد مهدی حسینی 
همدانی در بیست و هفتمین خطبه های مکتوب نماز جمعه 
کرج بیان داشت: همان طور که پیش از این هم تذکر دادم 
شرکت در انتخابات را همه باید مهم بدانند و شرکت کنند و  
مردم کار قبلی خود )شرکت در مرحله اول( را به اتمام برسانند.

تذکرات و شاخص هایی که  به  تاکید کرد که مردم   وی 
داده شده توجه داشته باشند ضمن آنکه مردم با شرکت پرشور 
خود در انتخابات قطعا نخواهند گذاشت حرکت اصلاحی که 

برای ریشه کن کردن مفاسد در استان شروع شده ابتر بماند.
امام جمعه کرج بیان داشت: بنده به خصوص مثل دوره های 
قبل از کسی حمایتی ندارم و اگر کسانی یا جریانی فردی را به 
من نسبت دهند، بنده تکذیب می کنم. آنچه تأکیددارم دقت 
در انتخاب اصلح و کسی که صلاحیت های علمی و رفتاری 
برای نمایندگی مردم البرز در مجلس را داراست می باشد که 
این مهم در این مرحله به راحتی در نوع عمل تبلیغاتی هر ۲ 

کاندیدا قابل بررسی است.
آیت الله حسینی همدانی گفت: پیش از این نیز تذکر دادم 
هر ۲ نامزد انتخاباتی بزرگوار در حوزه انتخابیه کرج ، اشتهارد 
و فردیس رفتار خارج از موازین شرع، عرف و قانون نداشته 

باشند چرا که مردم ما کاملاً هوشیار و بصیر هستند.
وی بیان داشت: هر ۲ کاندیدای عزیز و هوادارانشان را به 

رعایت تقوا، قانون و حسن رفتار دعوت می کنم.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگری از خطبه 
های مکتوب نماز جمعه کرج به آغاز سال تحصیلی جدید 
اشاره کرد و گفت: عده ای به دنبال سکولاریزه کردن آموزش در 

مقابل نظام تعلیم و تربیت اسلامی هستند.
وی افزود: ۱۵ شهریور ماه جاری  سال تحصیلی جدید با 
شرایط جدیدی که با آن مواجه هستیم آغاز می شود، رهبر 
معظم انقلاب چند روز قبل تذکرات جامع و مهمی راجع به 
آموزش وپرورش و نقشی که در سعادت و پیشرفت جامعه 
دارد را بیان فرمودند و با تعبیرات ناب و عناوین زیبا، به نقش 

سازنده معلمین متذکر شدند.
وزارت  مسئولان  امیدوارم  داشت:  بیان  کرج  جمعه  امام 
آموزش وپرورش در سطح کلان عامل به منویات معظم له 
باشند و مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز در عملیاتی 
کردن نظرات رهبر معظم انقلاب در قالب استانی آن اقدام 

شایسته داشته باشند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز افزود: بدون تردید یکی 
از مهم ترین بخش هایی که باید در نظام و جامعه اسلامی 
موردتوجه جدی قرار داشته باشد، آموزش و پرورش است که 
اگر وظیفه اش را به خوبی انجام دهد نیروی مؤمنِ، متعهدِ تراز 
انقلاب که به زودی مسوولیت اداره کشور را به عهده می گیرد، 

تربیت می کند.
وی ادامه داد: به طور قطع  جایگاه تعلیم و تربیت مورد 
طمع بیگانگان است تا  بتوانند نقش این دستگاه  را خنثی، 
لذا مقام معظم رهبری  برسانند،  به مرز هیچ  کم رنگ و 
در سخنان اخیر یادآور شدند که دشمنان سعی دارند این 
دستگاه مهم را با انواع حیل ولو با سندهای استعماری 
بارنگ و لعاب زیبا از کار بیاندازند که سند ۲۰۳۰ یکی از 

آن حیله ها است.
امام جمعه کرج بیان داشت:  در سند ۲۰۳۰ عبارات خوبی 
مثل آموزش و توسعه پایدار در آن به کار رفته ولی حنظل 
است، چون نتیجه عملیاتی کردن سند می شود تغییر باورها 
و سپس رفتارها و هماهنگی باسیاست های نظام سلطه با 
عنوان نظم جهانی با مبنای فکری لیبرالِ غرب و در تضاد 

کامل با تفکر ناب اسلامی است.
آیت الله حسینی همدانی گفت: می گویند سند ۲۰۳۰ در 
مدارس عملیاتی نشده، اولاً وقتی رهبری فرمودند گزارش 
دارند که شده باید پیگیری کنید و ریشه آن را خشک کنید، 
ثانیاً گاهی بعض آقایان مطالبی می گویند که با سند تطبیق 

می کند.
توجه  بدون  آموزش  سازی  خصوصی  که  کرد  تاکید  وی 
فریدمن  میلتون  نظریه  در مسیر  دولت حرکتی  نقش  به 

اقتصاددان آمریکایی است.
وی اظهار داشت: در سند ۲۰۳۰ هم که توسط یونسکو دیکته 
همین  نتیجه اش  می کند.  تشویق  را  روش  همین  شده 
می شود که جریان های روشنفکری و سکولارها و غرب زده ها و 
امثال این ها فضای آموزشی و تربیتی کشور را قبضه می کنند. 
همین مطلب را شما می توانید در کتابچه  های راهنمای 
یونسکو با عنوان آموزش همگانی جهانی ملاحظه بفرمائید. 
بنابراین ما وقتی طرح و سند بومی تحول بنیادین راداریم 
چرا باید به دنبال طرح های بیگانه باشیم که نتیجه اش از 
بین رفتن هویت ملی و اسلامی ماست؟ پس خصوصی سازی 
آموزش وپرورش کار عبثی است و باید حاکمیت دنبال آن 
باشد و اینکه بعضی از نظریه پردازان دولت می گویند: دوره 
آموزش وپرورش ایدئولوژیک به پایان رسیده است. کلامی 

است که ریشه ی آن معلوم است کجاست.
امام جمعه کرج افزود: ببینید رهبر معظم انقلاب در ۱۲ 
اردیبهشت سال ۹۵ چه فرمودند: »ما برای تربیت نسل آینده 
با حریفی به نام »نظام سلطه بین  المللی« مواجه هستیم 
که برای نسل جوان ملت  ها به  ویژه ملت ایران برنامه دارد. 
نوسازی نظام آموزشی به شیوه تقلیدی و رونویسی از دست 
غربی ها کاری غلط است. آموزش وپرورش در قانون اساسی، 

مسأله ای حاکمیتی است و دولت باید نقش  آفرینی کند«.
ایدئولوژیک  پرورش  آموزش و  دوران  وی گفت: عده ای که 
را پایان یافته می دانند و خصوصی سازی آموزشی را تبلیغ 
می کنند به دنبال سکولاریزه کردن آموزش در مقابل نظام 
تعلیم و تربیت اسلامی و به خصوص شیعی هستند. و با 
این کار تفکر لیبرالیستی و امثال آن را ترویج می کنند. نباید 
مسوولان آموزش وپرورش فراموش کنند و از این مهم غفلت 
کنند که براندازی از طریق نفوذ در سیستم آموزشی، راهبردی 
است که با تأثیر و تغییر در اذهان و باورهای آینده  سازان یک 

کشور صورت می  پذیرد.
وی بیان داشت: الحمدالله آموزش عمومی مشکلی ندارد و 
ما شاهدیم که دورترین و غیرقابل دسترس ترین نقاط ایران، 
از شبکه آموزش بهره مند هستند لذا احتیاجی به تأکید سند 
۲۰۳۰ بر موضوع آموزش همگانی و مطالب دیگر آن نداریم. 
این ایام را به خانواده بزرگ آموزش پرورش استان و دانش 
آموزان تبریک عرض می کنم و امیدوارم سال تحصیلی پررونق 

و مفیدی را سپری کنیم.

قیام ۱۷ شهریور، پیروزی انقلاب اسلامی را رقم زد

امام جمعه کرج در بخش دیگری از خطبه ها به قیام ۱۷ 

شهریور ماه سال ۵۷ اشاره کرد و افزود: یوم الله ۱۷ شهریور 
سال ۵۷ روزی که به دستور دست نشانده آمریکای پلید یعنی 
شاه خائن تعداد زیادی از مردم مؤمن و متدین در میدان ژاله 
)میدان شهداء( به رگبار مسلسل ها بسته شدند و مظلومانه به 

شهادت رسیدند.
وی گفت: رژیم منحوس پهلوی قصد داشت با این کشتار 
فجیع و دلخراش ، موتور محرکه انقلاب یعنی مردم را از 
حرکت بیاندازد اما درس هایی که مردم ایران از مکتب امام 
حسین علیه السلام آموخته بودند که سلطه پذیر نباشند و 
اهل مقاومت در مقابل مستکبران باشند نتیجه داد و صف 
مخالفان حکومت و بدنه ملت بعدازاین واقعه محکم تر، 
منسجم تر و با اهتمام بیشتری وارد میدان مبارزه با رژیم 
شدند و با هدایت های حضرت امام، خستگی ناپذیر ادامه 

دادند تا در ۲۲ بهمن ۵۷ شهد پیروزی را چشیدند.

نقش کم نظیر آیت الله طالقانی در مبارزات ملت ایران 
فراموش نشدنی است

آیت الله حسینی همدانی در ادامه باتسلیت فرا رسیدن ۱۹ 
شهریورماه سالروز رحلت آیت الله سیدمحمود طالقانی بیان 
داشت: ۱۹ شهریور سال ۱۳۵۸ اولین امام جمعه منصوب ایران 
مرحوم آیت الله حاج سید محمود طالقانی پس از اقامه ۶ 
نماز جمعه براثر سکته قلبی به لقاء الهی پیوست، کسی که 
حضرت امام )ره( او را ابوذر زمان نامید و فرمود زبانش مثل 

شمشیر مالک اشتر بود.
وی گفت: مرحوم آیت الله طالقانی شخصیتی مبارز و زندان 
دیده بود، عالمی دست به قلم و سخنرانی مبرز بود. نقش 
کم نظیر ایشان در دوران مبارزات ملت ایران فراموش شدنی 
نیست. در تصمیم گیری بسیار محکم و قاطع بود گاهی دیده 
شد که بعض گروه های سیاسی قصد بهره برداری از رأفت و 
مردم داری ایشان داشتند اما با صراحت و محکم از این امر 
جلوگیری کردند. خدای تعالی با اجداد طاهرینش محشور 

بگرداند.

شهید آیت الله مدنی شخصیتی مؤثر در پیروزی انقلاب بود

امام جمعه کرج با گرامیداشت سالگشت شهادت شهیدان 
قدوسی ، دستجردی  و آیت الله مدنی بیان داشت:  این شهدا 
در سال ۶۰ توسط منافقین به شهادت رسیدند شهید آیت الله 
مدنی از نفرات اول پاسخگویی به ندای هل من ناصر حضرت 
امام )ره( در نجف اشرف بود که درسش را تعطیل کرد و 

مشغول افشاگری چهره پلید پهلوی شد.
وی افزود: شهید مدنی عالم ربانی و درعین حال مجاهد و 
مبارز و زمان شناس و عامل به وظیفه باقدرت تأثیرگذاری بالا 

بر اقشار مختلف مردم بود.

دستگاه دیپلماسی در واکنش به اتفاقات اخیر سوئد و نروژ 
بی تفاوت نباشد

اظهار  ها  خطبه  از  دیگری  بخش  در  کرج  جمعه  امام 
داشت:  همان طور که می دانید استکبار و به خصوص آمریکا 
از مدت ها قبل در تلاش هستند به هر وسیله ای سلطه 

و نفوذ خودشان را در منطقه حفظ کنند ولو با اختلاف 
انداختن بین کشورهای همسایه که فراوان شیطنت های 

آنان را دیده اید.
وی ادامه داد: البته بیشتر سعی دارند ملت ها را به جان هم 
بیاندازند و نفع خودشان را ببرند، حالا متأسفانه کشورهای 
منطقه کم توجهی کرده  و در زمین دشمنان خودشان بازی 
می کنند، به رسمیت شناختن اسرائیل و فضاسازی و کمک به 
موجودیت او جز از دولت های دست نشانده برنمی آید، بعضی 
از این حکام عرب فقط لباس عربی به تن دارند و از غیرت 

اسلامی بی بهره اند.
امام جمعه کرج گفت : دشمن با تمام قوا برای محو اسلام و 
مظاهر اسلامی در تلاش است و دولت های اسلامی در خواب 
هستند، همین چند روز قبل در ایام شهادت امام حسین 
علیه السلام، همین افراطی های صهیونیست در منطقه مالمو 
در کشور  سوئد ، کشوری که ادعای آزادی و آزاداندیشی و 
آزادی بیان دارند در یک حرکت افراط گرایانه و نژادپرستانه علیه 
اعتقادات و مقدسات اسلام به ساحت مقدس قرآن کریم 

اهانت کردند .
وی بیان داشت: افراط گرایان کتاب هدایت بشر را به آتش 
کشیدند و دل آزاداندیشان عالم و مسلمین را به درد آوردن اما  
صدایی از هیچ کشور اسلامی درنیامد ،کنفرانس اسلامی و 
دیگران هم مثل همیشه خوابند و یا در فکر تدارک دیدن برای 

برقراری ارتباط با اسرائیل هستند.
امام جمعه کرج گفت: دستگاه دیپلماسی کشور خودمان هم 
تاکنون موضعی در این زمینه اتخاذ نکرده است که دراین 
زمینه بی تفاوت نباشد، به تعبیر حضرت امام دشمنان اسلام  
با اصل دین و اسلام مخالف اند، چرا عده ای نمی خواهند 

بفهمند یا خود را به نفهمی زده اند.
وی خطاب به برخی رژیم های عربی منطقه خاورمیانه بیان 
داشت: همین اسرائیل غاصب را که حمایت می کنید در کشور 
شما هواپیما فرود می آورد اما در فلسطین، سوریه، یمن و 
نقاط اسلامی دیگر باواسطه و بی واسطه بمب و راکت می ریزد 

و جان مسلمین را می گیرد.
امام جمعه کرج افزود: امروز دشمنان، تنها کشوری که با 
تمام قوایی که بکار گرفته اند نتوانسته اند زمین گیر کنند ایران 
اسلامی است، جهانیان می بینند که جبهه استکباری چگونه 
خود را به آب وآتش می زند تاکمی موفقیت برعلیه ایران به 
دست بیاورند بخصوص در این جریان تحریم تسلیحاتی که 

۴۰ روز دیگر سررسید آن است.
وی بیان داشت: اروپای حقه باز هم با آمریکا در حال پاس کاری 
هستند تا اگر بتوانند تغییری در افکار بعضی مسوولان ایران 
به وجود بیاورند و محاسبات آنان را به هم بزنند و برجام 
تسلیحاتی و موشکی و برجام دست کشیدن حمایت از خط 

مقاومت را تحمیل کنند.
وی گفت : باید هوشیاری عزیزان مسئول  بیش از پیش باشد 
چرا که  اگر دشمنان بنا دارند فشارهای بیشتری بر ایران وارد 
کنند از الآن دنبال راه های مقابله به مثل احتمالی باشند و  ملت 
ایران مثل همیشه با راهبرد مقاومت استکبار را سرافکنده تر 

از قبل خواهد کرد.

»البرز« چه خبر؟

»نماینده ولی فقیه در البرز و امام جمعه کرج« تاکید کرد:

رعایت موازین قانونی از سوی نامزدهای انتخاباتی مجلس

شماربستری شدگان کرونا در البرز به ۱۵۵۷۰ نفر رسید
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان البرز اعلام کرد که با انتقال ۵۴ بیمار جدید 
به تخت های بیمارستانی، شمار بستری شدگان کرونا در استان از ابتدای شیوع این 

بیماری تاکنون به ۱۵ هزار و ۵۷۰ نفر رسید.

امروز دشمنان، تنها کشوری که با تمام 
نتوانسته اند  گرفته اند  بکار  که  قوایی 
است،  اسلامی  ایران  کنند  زمین گیر 
استکباری  جبهه  که  می بینند  جهانیان 
چگونه خود را به آب وآتش می زند تاکمی 
بیاورند  به دست  ایران  برعلیه  موفقیت 
بخصوص در این جریان تحریم تسلیحاتی 

که ۴۰ روز دیگر سررسید آن است.
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شهری

ما بلد نیستیم!

علی خوشگرد 
مشاور عالی سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 

 همه چیز از گزارش های یک روزنامه نگار)خانم کیوان پور( 
شروع شد. وقتی که چند وقت یک بار درباره محله ای به 

نام اوقافی ها مطلب می نوشت.
واقعیت این است که ما در سازمان مدیریت پسماند به 
دنبال این هستیم که برای حل چالش های کرج در حوزه  
زباله مثل شیرابه ها یا تفکیک از مبدا و مواردی از این 
دست، از خود شهروندان کمک بگیریم چون معتقدیم 
بدون مشارکت آن ها در کارها موفقیتی حاصل نمی شود.

در همه این سال ها تجربه  کرده ایم که هر وقت شهرداری 
خواسته کاری انجام دهد یا میزان موفقیتش کم بوده 
یا با هزینه بالا آن را به سرانجام رسانده که به نفعش 

نبوده است.
و  اوقافی ها  از  شده  منتشر  گزارش های  خلاصه 
کنجکاوی های ما باعث شد قراری تنظیم کنیم و سراغ 
دفتر تسهیل گری محله اوقافی ها برویم. وارد دفتر که 
شدیم با جوانان پر شور و شوقی روبه رو شدیم که دارای 
تحصیلات عالیه هستند و در عین جوان بودن تجربه 

بالایی در مسئولیت خود دارند.
با هم وارد گفت وگو شدیم و از کارکرد دفتر پرسیدیم 
و اینکه چگونه می توانیم همکاری کنیم. گفتند دفتر 
خدمات توسعه و بهسازی محله برای ارائه خدماتی در 
مناطق دارای بافت فرسوده برای بهبود کیفیت زندگی 
مردم ایجاد شده و اینکه در نهایت باید به سمت تجمیع 
و نوسازی واحدهای مسکونی که شرایط مناسبی از نظر 

استحکام ندارند پیش رفت.
در  و  گرفت  شکل  زود  خیلی  صمیمیت  و  ارتباط 
گفت وگوها دیدیم چه قدر دغدغه های مشترک میان 
ما وجود دارد. ما از دغدغه هایمان در سازمان مدیریت 
محلی  مردم  با  می خواهیم  اینکه  و  گفتیم  پسماند 
ارتباط بیشتری بگیریم چون مشارکت مردمی را حلقه 
ادامه  در  می دانیم.  خود  سیاست گذاری های  مفقوده 
دوستان اوقافی ها از تجربیاتشان در طرح های دیگر 
گفتند و کارهایی که در زمینه ارتباط گیری با مردم در 
محلات مختلف انجام داده اند و به نظر ما چه ارزشمند 

و ماندگار بود.
تسهیل گری  دفاتر  متوجه شدیم  گفت وگوها  در حین 
آن ها  با  علاقمند شدیم  ما  و  دارند  وجود  دیگری هم 
هم وارد صحبت های رودررو شویم؛ اخترآباد، حصارک 
بالا، اسلام آباد و مصباح محلاتی بود که چنین دفاتری 

داشتند و ارتباط گیری سریع انجام شد.
برایمان شوق آفرین بود! دیدن افراد علاقمند، دغدغه مند 
و متخصص که با اشتیاقی کم نظیر در محلات واقع در 

بافت های فرسوده کرج در حال فعالیت هستند.
پیش  هرچه  و  گذشت  ارتباط  این  از  کوتاهی  مدت   
رفتیم متوجه شدیم این دفاتر چه قدر در فرایند برقراری 
عمل  موفق  مردم  اعتماد  جلب  و  اقناع  گفت وگو، 
می کنند؛ دقیقا کارهایی که ما سالیان درازی است که 
باید  متاسفانه  ولی  آن هستیم  دنبال  به  در شهرداری 
اعتراف کنم بلد نیستیم! کارهایی مثل تشکیل گروه های 
ظرفیتهای  شناخت  معتمدین،  با  گفت وگو  محلی، 
محلی، شناسایی خرده فرهنگ های هر محله، شناسایی 
مشکلات محله با برگزاری کارگاه های مشارکتی و دیگر 

مواردی از این دست.
در گفت وگو با بچه های دفاتر تسهیل گری بنا شد با هم 
سیاست کاهش تولید پسماند و تفکیک زباله از مبدا را 
در محلات هدف پیش بگیریم. در عرض کمتر از یک ماه 
که پروژه را شروع کرده ایم شاهد موجی از علاقمندی در 
شهروندان برای مشارکت در طرح ها هستیم. در حالی 
که ما هر روز شعارهایی را در بوق و کرنا می کنیم و 
را بالا برد اما وقتی پای  می گوییم باید فرهنگ مردم 
کار می رویم و مشارکت مردم را جلب می کنیم می بینیم 
که خود مردم چه قدر از ما جلوتر هستند و فقط ما باید 

امکانات زیرساختی را برایشان فراهم کنیم.
ما با کمک این دفاتر توانسته ایم جنب و جوشی هر چند 
کوچک در محلات کرج در جهت سیاست های سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری کرج به وجود بیاوریم که به 
نظرم دستاورد بسیار مهمی است.  در واقع این دفاتر به 
پلی تبدیل شده اند جهت ارتباط بهتر ما با مردم و این 

بهترین اتفاقی است که می تواند رخ دهد.
البته من یک تجربه  موفق هم در این زمینه داشته ام. سال 
پیش که در فردیس و در سمت معاونت خدمات شهری 

فعالیت می کردم برای رفع مشکل سگ های بلاصاحب 
تصمیم به احداث پناهگاهی استاندارد برای آنان گرفتم. 
در این مسیر با فعالان و حامیان حقوق حیوانات آشنا 
شدم و با آن ها ارتباط گرفتم و آن ها را در جریان جزء به 
جزء راه اندازی پناهگاه سگ های بلاصاحب قرار دادم. از 
نظراتشان در احداث و نگهداری آن مرکز استفاده کردم و 
نتیجه اش این شد که ذهنیت شهروندان در مورد اینکه 
شهرداری فردیس هم دنبال کشتار سگ ها است به کلی 
از بین رفت و ما توانستیم اعتماد آن ها را جلب کنیم. 

خب چه هدفی بالاتر از جلب اعتماد مردم است؟
منظورم از گفتار بالا این بود که بگویم در تجربه ۲۲ ساله 
خدمت در شهرداری به این نتیجه رسیده ام که هر وقت 
با مردم همراه شده ایم، موفق عمل کرده ایم اما هر وقت 
ما چون همه فن حریف  و  کنید  تماشا  گفته ایم شما 
با  طرح ها  می دهیم، شکست  انجام  خودمان  هستیم 
هزینه های کلان را شاهد بوده ایم. متاسفانه آن قدر این 
روش را تکرار کرده ایم که انگار دیگر نحوه ارتباط گیری با 

مردم هم یادمان رفته است.
اما دفاتر تسهیل گری یک بار دیگر به ما یادآوری کردند 
که اگر بتوانیم مشارکت مردم را در کارها جلب و به آن ها 
اطمینان کنیم روابطی شکل می گیرد که در نهایت به 
اصطلاح امروزی ها بازی برد-برد است .در واقع همکاری 
با دفاتر خدمات توسعه و بهسازی محلی پیاده کردن 
همان الگوی آرمانی ارتباط متقابل دولت، جامعه مدنی 
و مردم است که در سیاست گذاری های ما در مدیریت 

شهری همیشه مغفول بوده است.
مدنی  جامعه  از  بخشی  عنوان  به  دفاتر  این  طریق  از 
می توانیم انتظاراتمان را به شهروندان منتقل کنیم و 
شهرداری  از  آن ها  انتظارات  که  شویم  متوجه  متقابلا 
چیست. تنها از این راه است که می توانیم کار مشارکتی 
را به بهترین نحو انجام دهیم؛ مشارکتی که در نهایت 
موجب رضایت شهروندان و افزایش سرمایه اجتماعی 

شهرداری خواهد شد.
شده  ایجاد  فرصت  از  کرج  شهری  مدیریت  امیدوارم 
تاسیس این دفاتر نهایت استفاده را برده و با ایجاد دفاتر 
بیشتر در سطح شهر سیاست های شهرداری را با کمک 

خود مردم پیش ببرد.

دولتیادداشت

141 هزار هکتار بافت 
فرسوده در کشور

معاون وزیر کشور از وجود 141 هزار هکتار بافت فرسوده در 
کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی نژاد با اشاره به اینکه 
در کشور ۱۴۱ هزار هکتار بافت فرسوده وجود دارد و از این 
میزان ۳۲۶۸ هکتار در تهران قرار گرفته است، افزود: دولت و 
شهرداری در حوزه بازآفرینی توافق کرده اند که ۷۰ درصد منابع 
مالی تحقق بازآفرینی توسط دولت و ۳۰ درصد مابقی توسط 
شهرداری تامین شود. تا کنون ۷۵۰۰ میلیارد تومان در این حوزه 
هزینه شده است اما محدودیت های ریالی روند کار را کمی 

کند کرده است.
او در بخش دیگری از سخنان خود گفت: سیاست هایی به 
صورت اولویت بندی شده در وزارت کشور برای شهرها شامل 
تهیه برنامه های پنج ساله انجام می شود که در حال حاضر برای 
شهرهای بزرگ و کلانشهرها این کار انجام شده و در شهرهای 
کوچک نیز در مسیر تهیه این برنامه ها قرار گرفته ایم. تقویت 
نقش و جایگاه شهرداری ها در شهرها که در راستای برنامه 
یکپارچه شهری دنبال می شود نیز از اولویت های وزارت کشور 

محسوب می شود.
به گفته او، همچنین ایجاد نظام اجرایی شفاف، شفاف کردن 
نظام درآمدی شهرداری ها، ایجاد بستر درآمدهای پایدار، تحقق 
شهرهای هوشمند، ایجاد کاربست های ویژه برای برون سپاری 
اقدامات، کاهش تصدی گری، سوگیری محله محوری پروژه ها، 
اعتمادسازی و پاسخگویی در نگاه جدید به اداره شهرها شامل 
شهرهای دوستدار محیط زیست و شهرهای خلاق و کارآفرین در 

وزارت کشور دنبال می شود.
مسیرهای  ایجاد  پاک،  نقل  و  داد: حمل  ادامه  نژاد  جمالی 
دوچرخه سواری، انتظام بخشی به تشکیلات شهرداری ها و 
ساماندهی نیروهای انسانی نیز به عنوان اولویت ها مد نظر 

قرار گرفته است.
معاون وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت های خود به 
در  ایرانی اسلامی  تصویب سند ملی معماری و شهرسازی 
شورای عالی شهرسازی اشاره کرد و افزود: این سند تحول بسیار 
بزرگی در حوزه شهرسازی و معماری کشور ایجاد خواهد کرد. از 
سوی دیگر در وزارت کشور ابتدا آسیب شناسی در ۱۱ محور را 
آغاز کردیم که در قالب آن هفت سند آسیب شناسی تهیه شده 
است و چهار سند آسیب شناسی شوراها، شهر هوشمند، حمل 
و نقل و عمران شهری و یک سند در حوزه شهرسازی نیز در 

حال انجام است.

64 سال پیش در چنین روزی، دكتر »محمد مصدق« به تبعيد غير قانونی خود به احمد آباد 
ساوجبلاغ )نزديك كرج( اعتراض كرده بود، زيرا كه به چنين تبعيدی محكوم نشده بود.

در چنین روزی!
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اقتصادی
استاندار فارس خبر داد: ساخت بزرگترین مزرعه خورشیدی کشور در استان

استاندار فارس گفت: انجام مطالعات توسعه انرژی های پاک در استان فارس در اسفند ماه ۱۳۹۷  
آغاز شده و با توجه به ظرفیت های بسیار مناسب استان در زمینه تولید انرژی های تجدیدپذیر به 
ویژه انرژی خورشیدی، منطقه شمال فارس برای ایجاد بزرگترین مزرعه خورشیدی کشور مکان یابی 

شده است.

استاندار تهران: 
پرونده مسکن مهر تا آخر سال 

بسته می شود
استاندار تهران گفت: دولت همه توان خود را به کار گرفته 
تا پرونده مسکن مهر در این استان را تا پایان امسال به 

سرانجام برساند.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، انوشیروان محسنی 
بندپی روز گذشته با اعلام این خبر افزود: بیش از ۸۵ هزار 
واحد مسکونی مهر در پرند و پردیس در دست اجرا قرار 
گرفته و دولت تمام تلاش خود را به کار گرفته تا پایان سال 

۱۳۹۹، منازل را در اختیار متقاضیان قرار دهد.
وی یادآورشد: کسانی که از چندین سال قبل هزینه ای را 
پرداخت کرده  و هنوز خانه ای را تحویل نگرفته اند، مطالبه 
و گلایه حقی در مورد تاخیر ساخت این منازل و هزینه روز 

افزون آن دارند.
محسنی بندپی اظهارداشت: عواملی مانند تورم، افزایش 
قیمت مصالح ساختمانی و کارگر و تامین زیر ساخت هایی 
مثل آب، برق و گاز دست به دست هم داده اند تا تاخیر 

قابل توجهی در اجرا و تحویل مسکن مهر ایجاد شود.
استاندار تهران گفت: آنچه مسلم است اتمام مراحل کار 
و تحویل چندین هزار مسکن مهر متقاضیان در آینده نه 

چندان دور است.

هرنوع دریافت هزینه مازاد در پرند غیر قانونی است

استاندار تهران گفت: با توجه به افزایش قیمت ها، مدیران 
عامل شهرهای جدید از جمله پرند و پردیس درخواست 
افزایش قیمت را داشته اند که در شورای مسکن بناست 

بار دیگر مطرح شود.
وی خاطرنشان کرد: متقاضیان هزینه را پرداخت کرده اند 
و بنا بود در موعد مقرر منازل در اختیار آنان قرار گیرد که 

گرانی مصالح ساختمانی و تورم مانع از آن شد.
محسنی بندپی ادامه داد: بر اساس بررسی عادلانه به این 
نتیجه رسیده ایم که نباید افزایش قیمت به متقاضیان که 
اغلب از اقشار متوسط به پایین جامعه هستند تحمیل 

شود.
استاندار تهران بر لزوم حمایت از متقاضیان تاکید کرد و 
گفت: سیاست های دولت در قالب اقدام ملی مسکن نیز 
در همین راستا و برای حمایت از متقاضیان مسکن در 
دهک های پایین جامعه است و از همین رو باید تدبیری 

اتخاذ کرد که به متقاضیان بار اضافی تحمیل نشود.
مسکن مهر شهرهای پرند و پردیس از زمان دولت نهم آغاز 
به کار کرد اما همچنان تعداد قابل توجهی از این واحدهای 

مسکونی به متقاضیان تحویل نشده است.

در زورآزمایی غرور و قدرت؛
دل طرفداران استقلال سیری چند؟!
از  را  حذفی  جام  استقلال 
دست داد. بايد هم از دست 
می داد. چون در آستانه فينال 
به جای آرامش، جنگ داخلی 
را آغاز كرده بود. زورآزمایی بين 
قدرت نمایی  يا  فرهاد  غرور 

احمد.
نبردی دو سر باخت. هم برای 
يك مربی جوان كه اگر قهرمان می شد خدا را بنده نبود و هم 

براي مدير ناپخته ای كه به مسير اشتباهی آمده!
به دعوای اين دو كه بر كسی پوشيده نيست، كاری ندارم. 
چون تماشای هر دو نيمه ی بازی استقلال مقابل تراكتور گويای 
هر واقعيتی بود. چه نيمه اول كه استقلال راه رفت و برای 
سرنگونی فرهاد سه گل خورد! و چه نيمه دوم كه برای پيروز 

شدن فرهاد يك بازی زيبا و ديدنی انجام داد.
براي  بود و حسرت  باخت  بود.  باخت  آنچه حاصل شد  اما 
طرفداران چند ده ميليونی استقلال كه معلوم نيست دل آن ها و 
عشق آن ها كه بی آلايش رنگ آبی را دوست دارند چند می ارزد؟

آهای، آقا فرهاد!
آهای، آقای سعادتمند!

تو دعوای شما دل طرفداران سيری چند بود؟
راستی! اميرخان هم سرمربی گل گهر شد!

بازدید نماینده تفت و میبد از طرح 
توسعه ورزشگاه کارگران تفت

نماینده مردم تفت و میبد به همراه فرماندار این شهرستان از 
طرح توسعه ورزشگاه بزرگ کارگران تفت بازدید کردند. 

به گزارش دنیای هوادار به نقل از روابط عمومی ورزش کارگران؛ 
آقایان میرمحمدی نماینده مردم تفت و نوکار فرماندار این 
شهر باحضور در ورزشگاه کارگران تفت از طرح توسعه مجموعه 

ورزشی کارگران شهرستان تفت بازدید به عمل آوردند.
طرح توسعه ورزشگاه کارگران تفت شامل احداث زمین های 
ورزشی و تفریحی و اقامتی شامل استخرهای روباز، زمین 
تنیس، زمین فوتبال و والیبال ساحلی، سوییت های اقامتی و 
همچنین تالار و رستوران است که با مشارکت بخش خصوصی 
در حال اجرا می باشد. هیات امنای مجموعه های ورزشی 
کارگران کشور با برنامه ریزی دقیق؛ مجموعه هایی که دارای 
زمین ها و فضاهای بلا استفاده می باشد و می تواند برای 
رفاه حال کارگران و خانواده های محترم ایشان موثر واقع شود 
را شناسایی و از طریق بخش خصوصی با طی مراحل قانونی 
اقدام به توسعه فضاهای بلا استفاده موجود در مجموعه های 
کارگران می کند. یقینا مشارکت بخش خصوصی شرایط لازم را 
جهت سلامت و نشاط اجتماعی بیشتر نیروی کار ایجاد می 
کند که مجموعه ورزشی کارگران تفت استان یزد از آن جمله 

است.

تیم دوومیدانی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان با جذب 
ستارگان نامدار دوومیدانی ایران برای دستیابی به مقام 
قهرمانی این فصل از رقابت های لیگ برتر دوومیدانی 
مسابقات  میدان  به  پای  اقتدار  با  و  آماده  کشور 

می گذارد.
سرپرست تیم دوومیدانی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
با این اشاره از پر ستاره شدن این تیم در لیگ برتر امسال 
خبر داد و گفت: با عنایت ویژه آقای مهندس عظیمیان 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، سیاست گذاری هیات 
مدیره باشگاه فولاد  سپاهان و تخصیص بودجه لازم 
برای تشکیل تیم قدرتمند دوومیدانی، امید فراوان 
داریم تا به یاری خداوند متعال و همت ورزشکاران 
متعصبی که از اردیبهشت ماه امسال زیر نظر مربیان 
با دانش، با تمرینات مستمر به آمادگی نسبی دست 
پیدا کرده اند در رقابت های لیگ دوومیدانی کشور با 

حضوری مقتدرانه جام قهرمانی را تصاحب کنیم.
عزیزاله مشفقی سرپرست تیم دوومیدانی فولاد مبارکه 
سپاهان در گفت و گو با روزنامه دنیای هوادار از برگزاری 
هفته اول لیگ برتر دوومیدانی در روزهای شنبه و 
یکشنبه 15 و 16 شهریور در پیست دوومیدانی مجموعه 
ورزشی آفتاب انقلاب تهران خبر داد و گفت: امیدواریم 
تیم های شرکت کننده در این دوره از رقابت ها از کیفیت 
خوبی برخوردار باشند تا ستاره های دوومیدانی سپاهان 
که در بیشتر ماده ها از جمله نفرات برتر کشور هستند، 
رقابت های جذابی را به نمایش در آورند تا در نهایت 

بتوانیم سکوی قهرمانی را از آن خود کنیم.
مشفقی با اعلام اینکه رقابت های لیگ در سه مرحله 
و طی مدت 40 روز برگزار می شود افزود: قهرمانان تیم 
دوومیدانی سپاهان همراه با کادر فنی با دانش و با 
تجربه ای که در اختیار دارد چشم به سکوی قهرمانی 

دوخته است. 

افزود: ما در ماده 100متر رضا قاسمی )کاپیتان  وی 
تیم( در پرش ارتفاع کیوان قنبرزاده در ماده 400 متر 
سجاد هاشمی، مسلم نیادوست را در 1500متر، در پرتاب 
چکش رضا مقدم، در پرتاب وزنه شاهین مهر دلان و 
چند قهرمان تراز اول دیگر کشور را در اختیار داریم که 
به یقین  امتیازهای خوبی را برای تیم ما کسب خواهند 
کرد و بی تردید انتظار داریم قهرمانی لیگ امسال از آن 

طلایی پوشان سپاهان اصفهان خواهد بود.
وی اظهار امیدواری کرد: باتوجه به رکوردگیری های به 
عمل آمده امیدواریم شاهد ثبت رکوردشکنی و ارتقاء 

رکوردهای تازه ای در رقابت های سال جاری باشیم.
مشفقی با اشاره به اینکه باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد 
مبارکه سپاهان در حمایت از رشته های پایه به ویژه 
ورزش دوومیدانی که مادر ورزش ها نامیده می شود، 
رسالت باشگاه مردمی خود را به خوبی انجام داده و 
به منصه ظهور گذارده است گفت: با تیمداری سپاهان 
در لیگ دوومیدانی کشور انگیزه های قهرمانان به ویژه 
جوانان دونده بسیار افزایش پیدا کرده است و آن ها 
برای ارتقای رکورد های خود تلاش مضاعفی را از خود 

نشان خواهند داد.
وی تصریح کرد: ادامه این روند آینده روشنی را برای 

دوومیدانی اصفهان و ایران رقم خواهد زد.
مضاف بر اینکه امسال آکادمی دوومیدانی سپاهان نیز 
آغاز به کار خواهد کرد تا استعدادهای برتر ماده های 
و  استعدادیابی جذب  کمیته  طریق   از  را  مختلف 
مختلف  ماده های  در  متخصص  مربیان  نظر  زیر 
آینده دوومیدانی کشور را تامُین و جوانان ساخته و 

پرداخته ای را به تیم های ملی معرفی کند.
ابراز  با  باشگاه سپاهان  دوومیدانی  تیم  سرپرست 
خرسندی از حضور مجدد محمدرضا ساکت مدیرعامل 
موفق سال های گذشته در راُس این باشگاه اظهار 
هواداران  ویژه  به  اصفهان  ورزش  جامعه  داشت: 
دوران  از  خوشی  و  خوب  خاطره های  که  سپاهان 
مدیرعاملی آقای ساکت را به یاد دارند بر این باورند، 
وی که شناخت خوبی از وضعیت گذشته و حال 
رشته های  می تواند  دارد  سپاهان  باشگاه  حاضر 
ورزشی تحت پوشش این باشگاه قدیمی و پرطرفدار 
درخشان  به سال های  و  ببخشید  دوباره  تحولی  را 

گذشته سوق دهد.

گفت و گو

سپاهان ستارگان دوومیدانی ایران 
را طلایی پوش کرد

مسکن قلندر

مکث

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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آگهی

آگهی تغییرات شرکت سازه صنعت برادران هوشمند شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 25301 و شناسه ملی 
10190068078 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/05/14 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
- خانم مریم هماپور به ش ملی:0451219767 برای مدت نامحدود بسمت عضو هیئت مدیره انتخاب گردید . -خانم مریم 
هماپور به ش ملی:0451219767 به سمت مدیرعامل برای مدت نامحدود انتخاب گردید . - حق امضا مجاز: کلیه اوراق و 
اسناد بهادار و تعهد آور شرکت به امضای مدیر عامل منفردا » همراه با مهر شرکت و اوراق عادی و اداری با امضای مدیر 

عامل منفردا « همراه بامهر شرکت معتبر می باشد.  )959133(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز-  اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

ورثه مرحوم حمیدرضا بختیاری آقای محرم بختیاری و با ولایت از سوی ))كیان بختیاری و فرحان بختیاری (( و خانمها 
ام هانی آخوندی و رضوان صادقی به نشانی متن سند : کرج پشت بیمارستان کمالی کوچه فضلی پلاک۱۸

بدینوسیله به ورثه آقای حمیدرضا بختیاری بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامور ابلاغ واقعی میسر نگردید 
ابلاغ می گردد که برابر سند ازدواج شماره 4755 مورخ 1385/5/8 بین شما و خانم رضوان صادقی تعداد ۵۰۰ عدد سکه 
تمام بهار آزادی بدهکار می باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه ،بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات 
قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این اجراء مطرح می باشد لذا طبق ماده 18/19 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد 
رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه 
کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این صورت 

بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.  99/470ف
ایرانی بجندی - مسئول واحد اجرای اسناد رسمی کرج - از طرف تقوی

آقای حسین داداشی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یک 
دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 101/68 متر مربع قطعه ۳ تفکیکی واقع در طبقه ۲ سمت شمالی به شماره 20103 
فرعی 169 اصلی مفروز از پلاک ۴۸۳ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۷۹۸۳۲۸ 
مورد ثبت صفحه 269 جلد  218 املاک به نام مشاراليه صادر و تسلیم گردیده است و برابر سند رهنی شماره 7709 مورخ 
1393/3/11 دفتر ۱۲۸۵ تهران در رهن ليزينگ صنعت و معدن قرار گرفته است مفقود گردیده و تقاضای صدور سند 
مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملك مذکور باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/495ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

پیرو آگهی انحلال شرکت پارسا مکان شوشتر )با مسئولیت محدود( انتشار یافته در روزنامه رسمی شماره ۲۱۹۶۲ مورخ 
1399/05/20 صفحه ۱۱۹ و به استناد مفاد ماده ۲۱۵ قانون تجارت و ماده ۲۲۵ قانون اصلاح قسمتی از قانون تجارت، به 
این وسیله ضمن اعلام شروع تصفیه ، از تمامی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعا یا طلبی نسبت به شرکت پارسا مکان 
شوشتر با مسئولیت محدود )در حال تصفیه( به شماره ثبت ۲۰۲۲۸ و شناسه ملی ۱۰۱۹۰۰۱۸۱۵۳ دارند، دعوت می شود که 
ظرف مدت قانونی از تاریخ انتشار این آگهی، ضمن مراجعه به محل تصفیه شرکت واقع در تهران، خیابان دکتر شریعتی، 
بالاتر از میرداماد، مقابل ایستگاه متروی شریعتی، برج مینا، طبقه دهم - واحد شش- کدپستی ۱۹۴۸۸۴۹۱۸۸ و با همراه 
آوردن ادعای کتبی و اصول مدارک و اسناد مثبته طلب یا ادعای خود، آنها را با اخذ رسید کتبی دارای تاریخ تحویل، به مدیر 

تصفیه شرکت تسلیم و تحویل نمایند. تاریخ انتشار نوبت دوم 99/7/16 و نوبت سوم 99/8/17
غلامرضا بهداروندیانی - مدیر تصفیه شرکت

آگهی تغییرات شرکت عمرانی نیکو ابنیه البرز شرکت تعاونی به شماره ثبت 22392 و شناسه ملی 10190038376 
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398/06/23 یه استناد نامه شماره 10239 مورخ 1398/06/25 اداره تعاون 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای پرویز محبعلی با کد ملی 0047800402 به سمت رئیس هیات مدیره و مدیر عامل 
و خانم پروانه محبعلی با کد ملی 0047639083 به سمت نائب رئیس هیات مدیره و آقای بابک ابراهیم آبادی با کد 
ملی 0945878532 به سمت منشی هیات مدیره برای باقی مانده دوران تصدی انتخاب گردیدند - امضاء :کلیه قرارداد 
ها واسناد تعهد آور واوراق بهادارشرکت با دوامضائ1- پرویز محبعلی مدیر عامل به عنوان دارنده امضای ثابت 2 - پروانه 
محبعلی نایب رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت تعاونی دارای اعتبار خواهند بود . و همچنیین اوراق عادی شرکت 

تعاونی با امضای مدیر عامل و مهر شرکت معتبر است .  )959134(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت صنعتی ساختمانی کیان دژ البرز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 26695 و شناسه 
ملی 10320226827 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/05/22 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
- محل شرکت در واحد ثبتی استان البرز شهر کرج به آدرس جدید:استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر 
کرج، محله گلشهر شرقی ، بلوار 45متری گلشهر )شهیدحمیدشمس( ، بلوار پونه شرقی ، پلاک 0 ، طبقه ششم ، واحد 

23 کد پستی3138735733 تغییر یافت و ماده مربوطه به شرح فوق اصلاح گردید .  )959136(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود داده پرداز هوشمند نادین درتاریخ 1399/06/01 به شماره ثبت 38627 به شناسه 
ملی 14009381450 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. 
موضوع فعالیت :مشاوره و نظارت بر اجرای طرح های انفورماتیکی، شبکه داده ها )ارائه اجرا و پشتیبانی( ، خرید و 
فروش، تهیه و توزیع، تعمیر و نگهداری ،نصب ، راه اندازی ، آموزش و خدمات پس از فروش کلیه تجهیزات و 
قطعات سخت افزاری و نرم افزاری ، رایانه ای ، رایانه های همراه ، تجهیزات کامل شبکه مرکز داده ها ، دوربینهای 
نظارت تصویری، ماشینهای اداری و مواد مصرفی . ارائه راهکار، طراحی و تولید سخت افزار، نرم افزار، ارائه خدمات و 
انجام فعالیت در حوزه تجارت الکترونیک و اینترنت اشیا، مطالعه و طراحی و مشاوره وتحلیل ، نظارت فنی، پیاده 
سازی، پشتیبانی و نگهداری فنی و عرضه خدمات مربوط به سیستم های یکپارچه سازمانی و مراکز داده . اخذ وام 
از کلیه موسسات مالی و بانک ها ، عقد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی، شرکت در مناقصات و مزایدات 
بخش دولتی و خصوصی در زمینه موضوع فعالیت شرکت، شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی، انجام فعالیت 
های مجاز بازرگانی و اقتصادی ،خرید و فروش کالاها و خدمات مجاز، اخذ و اعطای نمایندگی در داخل و خارج از 
کشور درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر 
کرج، محله گلشهر شرقی ، خیابان اختر شرقی ، بلوار 45متری گلشهر )شهیدحمیدشمس( ، پلاک 0 ، طبقه همکف 
کدپستی 3138713693 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 20/000/000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه 
هر یک از شرکا آقای سعید نادری به شماره ملی 4060364126 دارنده 10/000/000 ریال سهم الشرکه خانم اکرم کمالی 
به شماره ملی 4070652698 دارنده 10/000/000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای سعید نادری به شماره ملی 
4060364126 و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود خانم اکرم 
کمالی به شماره ملی 4070652698 و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت عضو هیئت مدیره به 
مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، 
عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء جناب آقای سعید نادری و سرکار خانم اکرم کمالی 
همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ 

و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. )959135(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۹۰۲۷۲۸

آگهی فقدان سند مالكيت

آگهی دعوت از بستانکاران )نوبت اول(

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تاسیس شرکت
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حقوق و پاداش برابر در برزیلورزشی
فدراسیون فوتبال برزیل اعلام کرد که حقوق و پاداش 
مردان  و  زنان  به  برابر  صورت  به  ملی،  تیم  بازیکنان 

پرداخت می شود.

خود کرده را تدبیر نیست؛

سرنوشت استقلالی که توهم توطئه  داشت

از نیمه های فصل که قهرمانی از استقلال فاصله گرفت یا 
استقلال از قهرمانی فاصله گرفت، جریانی سازمان یافته این 
تفکر را به جامعه القا داشت که وزیر ورزش پرسپولیسی 

است و می خواهند باز هم پرسپولیس را قهرمان کنند.
این جریان تا جایی پیش رفت که بازیکنان جدید و قدیم 
و اسبق استقلال و بزرگان باشگاه را وارد معرکه کرد و جبهه 
گیری ها علیه فدراسیون و وزارت ورزش و پرسپولیس کرد 

و هر روز شدیدتر می شد.
در فضای رسانه ای و مجازی هم به این موضوع دامن 
زدند اما وقتی استراماچونی استقلال را متحول کرد ورق 
برگشت و دیدیم که اوج گرفت و حرفی در این باره نبود 
تا اینکه باشگاه استقلال طلب این مربی باهوش و جوان 
را نداد و وی رفت تا آه و حسرت در دل فوتبال دوستان 
به خصوص استقلالی ها باقی بماند. اگر مدیریت وقت 
استقلال مربی ایتالیایی را حفط می کرد با توجه به افت 
محسوس پرسپولیس و سپاهان در ثلث سوم لیگ چه بسا 

آبی ها زود تر از همه قهرمانی لیگ را جشن می گرفتند.
اما انتخاب احمد سعادتمند مدیری که کارنامه خوبی در 
ورزش دارد دقیقا در آغاز سال 99 آرامش را به اردوی آبی 
ها آورد هرچند سعادتمند در چنان گردابی گرفتار آمد که 

نمی دانست اولویت هایش کدام ها هستند.
ولی  کرد  جمع  حدودی  تا  را  ها  حاشیه  وجود  این  با 
بزرگترین اشتباه سعادتمند این بود که افراد کاردان را دور 
خود جمع نکرد و مشاورانش هرکه بودند نفراتی سفارش 
شده را آوردند و همه بار سنگین را روی دوش مدیرکل 

استعدادیابی وزارت ورزش گذاشتند.
انتخاب فرهاد مجیدی از جهاتی برای دوره گذار خوب بود 
منتهی فرهاد هم در حضور مجددش نتوانست مدیریت 
کند و اگر یک تئوریسین مثل مجید صالح یا یک مدیر 
کارکشته با خصوصیات زنده یاد پورحیدری، اصغر حاجیلو 
و پرویز مظلومی را کنار خود داشت هرگز بعد از عبور از 
پرسپولیس در نیمه نهایی حذفی دست به خودزنی نمی 

زد و موصوع استعفا را در بدترین زمان ممکن پیش نمی 
کشید و استقلال را کت بسته به فینال نمی برد.

واقعا گل اول و سوم تراکتور گل هایی بود که حسینی به 
این راحتی بخورد؟! استقلال در فینال تیمی شکست خورده 

بود و اصلا بازیکنان در زمین نبودند.
وقتی فرهاد مجیدی چنگ به موهای خود می زد و تنها 
نظاره گر سه گل مفتی بود که تیمش تقدیم تراکتور کرد 
حتما تنهایی را حس کرد. باز هم اگر در شب فینال یک 
نفر از بزرگان استقلال را به اردو دعوت می کرد تا تیم را از 
بند حاشیه ها برای ساعتی رها کند امروز اتفاق دیگری رقم 
می خورد با این وجود استقلالی ها امروز باید اذعان کنند 
که توهم توطئه ساخته ذهن مریض افرادی بوده که ضعف 

خود را پشت این حرف ها قایم کردند.
نه داور مقصر بود نه حسینی و نه هیچ مورد دیگری که 
بگوییم خارجی بودند بلکه هرجه بود همام ذهنیاتی بودکه 
استقلال خودش دامن زد و دست آخر هم نتیجه اش این 

شد. البته که شایستگی تراکتور را نباید نادیده بگیریم...
تراکتوری که او هم یک مربی نیم دانگ هم نداشت و چیزی 
نمانده بود همه زحمات این تیم ریشه دار هدر برود ولی در 
هر حال تراکتور به آنچه استحقاقش را داشت با بازیکنان 
باتجربه ای مثل اشکان دژاگه، احسان حاج صفی و... رسید و 

این قهرمانی مبارک بزرگمردان دیار آذربایجان باشد.
فرهاد مجیدی مهره ای که دوبار در دوران بازیگری با هر 
نیتی که داشت استقلال را از قهرمانی انداخت و درست 
در روزهای پایانی به بهانه های واهی رفت امارات تا بر 
تعداد صفر های حساب بانکی اش )نقل قول خود مجیدی 
است( بیفزاید و میلیون ها هوادار را با آه و حسرت تنها 
گذاشت و رفت؛ این بار در کسوت مربی رفتاری مشابه از 

خود گذاشت.
تیم بزرگ نیاز به مدیر بزرگ و هیات مدیره بزرگ، مربی 
بزرگ، بازیکن بزرگ و تفکر بزرگ دارد؛ استقلال یک احمد 
سعادتمند را تک و تنها در راس باشگاه از نیمه های فصل 
داشت و او هم نتوانست یا نگذاشتند که یک تیم مدیریتی 
خوب را کنار دست خود داشته باشد و اگر باز هم بخواهند 
با همین رویه ادامه دهند ده روز بعد باشگاه های آسیا را 
پیش رو دارد که با این اوضاع و احوال روزگارش سخت و 

دشوار است....
تو چون خود کنی اختر خویش را بد

مدار از فلک چشم نیک اختری را

وزنه برداریدیدگاه

پایه

»سیده الهام حسینی«:

بدون مربی شرایط ایده آلی ندارم

»صدف منصوری« تاکید کرد:

آینده ای درخشان در انتظار هاکی روی یخ ایران

»سیده الهام حسینی« -نخستین مدال آور وزنه برداری زنان- با 
بیان اینکه بدون مربی شرایط ایده آلی ندارم اما در این مدت 
تلاش کرده ام آمادگی خود را در سطح بالا حفظ کنم، گفت: اگر 
قرار باشد به تنهایی تمرین کنم، نمی دانم در آینده چه وضعیتی 

خواهم داشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سیده الهام حسینی 
روز گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: فدراسیون پویشی 
را با عنوان همت پهلوانانه و کمک مومنانه راه انداخت و هدف 
این بود تا به اقشاری که در کرونا آسیب دیدند، کمک کنیم. 
تنها کاری که از من برمی آمد به حراج گذاشتن مدالم بود که 
ارزش زیادی برایم دارد و اولین مدالم در تاریخ وزنه برداری زنان 

محسوب می شود.
و  کنم  کار خیر شرکت  این  در  تا  داشتم  علاقه  افزود:  وی 
کمک به همنوعان ارزش بالاتری از مدالم دارد و خوشحالم. 
از فدراسیون تشکر می کنم که در این کار خیر ما را شریک کرد 
و افتخار این را داشتم که به عنوان عضو کوچکی از نمایندگان 

زنان وزنه برداری این کار را انجام دهم.
ملی پوش وزنه برداری زنان عنوان کرد: بعد از شیوع ویروس 
کرونا، اکبر خورشیدی مشاور فنی تیم ملی همواره با ما در 
تماس بود و تمرینات ما زیر نظر او کنترل می شد. وی حتی به 
ما گفت در روزهایی که شرایط بهتری داریم، وزنه های سنگین تر 
و در غیر این صورت وزنه های سبک تری بزنیم اما بدون حضور 

مربی کار برای ما سخت است.
وی ادامه داد: در این مدت تمام تلاشم این بود تا آمادگی خود 
را در سطح بالا حفظ کنم اما اگر قرار باشد خودم به تنهایی 
تمرین کنم و دور از اردو باشم نمی توانم بگویم چه رکوردی 

خواهم داشت.
حسینی گفت: اگر مسابقه ای بین المللی در چند ماه آینده برگزار 
شود ما باید در شرایط ایده آل باشیم و اردو برگزار کنند تا خود 
را به هدف نزدیک تر ببینیم. در خانه شرایط ایده آل برای تمرین 
را نداریم. در این مدت آمادگی خود را حفظ کردم اما افزایش 
رکورد نیاز به شرایط ویژه و حضور مربی در کنار ورزشکاران است.

مربی تیم نوجوانان و جوانان اینلاین هاکی گفت: هاکی نسبت 
به سایر ورزش ها خیلی گران است اما علاقه ای که در شاگردانم 
می بینم، نشان از آینده ای بسیار درخشان برای این رشته در 

ایران است.
به گزارش »دنیای هوادار«، صدف منصوری روز گذشته اظهار 
داشت: حدود ۲۰ سال است که اسکیت و هاکی کار می کنم و 
باعث خوشحالی است که بعد از سال ها تیم ملی هاکی روی یخ 
زنان تشکیل شد و آرزوی دیرینه تمامی بازیکنان تحقق یافت. 
تنها چیزی که تصور نمی کردیم تا روزی روی آن تمرین کنیم، 

وجود پیست یخی هاکی استاندارد در ایران بود.
وی افزود: هاکی روی یخ خیلی جای پیشرفت دارد زیرا یک 
رشته المپیکی است و گرچه در آن زیاد تجربه نداریم اما بسیاری 
از حرکاتش با اینلاین هاکی شباهت دارد. فکر می کنم زود 
پیشرفت می کنیم و جزو تیم های مطرح آسیا و حتی جهان 

می شویم.
مربی تیم نوجوانان و جوانان اینلاین هاکی عنوان کرد: به 
عنوان مربی در ورامین ۵۰ شاگرد دارم که در رده سنی نونهالان، 
نوجوانان و جوانان هستند. گرچه در رده بزرگسالان کار می کنیم 
و شاید سطح ما نسبت به کشورهای دیگر پایین تر باشد اما 
نونهالان ما از الان به دلیل آغاز کار ملی پوشان هاکی روی یخ 
این امکان را دارند که در آینده به بیشترین موفقیت ها دست 

یابند.
وی خاطرنشان کرد: در این دوران کرونا هم رفت و آمدها سخت 
است و هم بی برنامه گی در باز بودن باشگاه ها سبب شد تا خیلی 
عقب بمانیم. تیم ما حداقل از وارمین تا تهران ۲ ساعت در 
راه است و قبل از آنکه بازیکنان سوار اتوبوس شوند باید آنان 
و اتوبوس را ضدعفونی کنیم و موقع برگشت هم همین کار 

تکرار می شود اما عشق بازیکنان را می توانم در چشمان آنان با 
بازی بر روی پیست یخی ببینم. آنان در تمرینات اینلاین کمتر 
حضور می یابند اما بر روی پیست یخی همه شرکت می کنند. 

زیرا دنیای جدیدی برای بازیکنان است.
منصوری یادآور شد: بازیکنان با این وضعیت بی ثباتی اقتصادی 
برای خرید تجیهزات معمولی و با توجه خوب نبودن وضعیت 
اقتصادی خانواده ها شرایط سختی دارند. اما این پیست از 
نظر تجهیزات کفش، خیلی به بازیکنان کمک می کند. بیشتر 
تجهیزات هاکی روی یخ با اینلاین یکی است و مقداری فرق 

دارد که سعی می کنیم به مرور زمان آن ها را تهیه کنیم.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

نه داور مقصر بود نه حسینی و نه هیچ مورد دیگری که بگوییم خارجی بودند 
بلکه هرجه بود همام ذهنیاتی بودکه استقلال خودش دامن زد و دست آخر هم 

نتیجه اش این شد. البته که شایستگی تراکتور را نباید نادیده بگیریم...
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